
1 

 

Protokół Nr XVI/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 22 czerwca 2020r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=Gk9YiK6NVPA&list=PL-7Ux-

3EgMtaVmQiN2WJuYf8F25Rl6Hr9  

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

           Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy, Kierownika Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Pierzchnicy, Główną Księgową SZOZ w Pierzchnicy oraz pozostałych obecnych 

na sesji. 

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

           otwarcia listę obecności podpisało 13 radnych w związku z tym sesja jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad.3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi, wnioski do przekazanego porządku obrad.  

Burmistrz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad 

jako kolejnego punktu 10 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Chmielnik. Radni przed rozpoczęciem sesji otrzymali projekt uchwały. 

Powiedział, że więcej o tym temacie powie przy rozpatrywaniu projektu uchwały. Dodał, że 

jest konieczność podjęcia takiej uchwały ponieważ w tym tygodniu będzie rozstrzygnięcie 

przetargu i muszą być zagwarantowane pieniądze. 

Przewodnicząca rady poddała pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad 

zgłoszony przez Burmistrza.  

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych 

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zmiany porządku obrad sesji stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 Przewodnicząca rady stwierdziła, że wprowadza do porządku obrad projekt uchwały 

jako kolejny punkt 10 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Chmielnik ponieważ wniosek o zmianę porządku obrad sesji uzyskał wymaganą 

bezwzględną liczbę głosów do zmiany porządku obrad. 

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. 

 Po wprowadzeniu zmian w porządku obrad przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

https://www.youtube.com/watch?v=Gk9YiK6NVPA&list=PL-7Ux-3EgMtaVmQiN2WJuYf8F25Rl6Hr9
https://www.youtube.com/watch?v=Gk9YiK6NVPA&list=PL-7Ux-3EgMtaVmQiN2WJuYf8F25Rl6Hr9
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6. Ocena funkcjonowania służby zdrowia w gminie za 2019r. oraz podjęcie uchwał w 

sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej  w Pierzchnicy za rok 2019; 

b) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej  w Pierzchnicy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej  w Pierzchnicy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego  

na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy dróg powiatowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego  

na wykonanie dokumentacji projektowej zadania przebudowy drogi powiatowej Nr 0349T. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Chmielnik. 

11. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Pierzchnica Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Gumienicach. 

15. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica. 

16. Rozpatrzenie petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego. 

17. Rozpatrzenie petycji w interesie  publicznym Stop zagrożeniu zdrowia i życia. 

18. Wolne wnioski. 

 

Ad. 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

            z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

          uchwał poprzedniej sesji. Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie wnosili uwag do sprawozdania. 
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Ad.6.Przewodnicząca przystąpiła do punktu ocena funkcjonowania służby zdrowia za  

         poprzedni rok oraz podjęcia uchwał w tej sprawie. Przeczytała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy za 2019 rok. Poinformowała, że komisja samorządowa analizowała ten projekt 

uchwały i wydała opinie pozytywną. Na posiedzenie komisji samorządowej zaproszony był 

kierownik Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej oraz główna księgowa, którzy dosyć 

szczegółowo omówili informację o działalności oraz potrzebne sprawozdania dlatego nie 

będzie wymagać żeby jeszcze raz powtarzać. Radni otrzymali materiały w tych sprawach i 

jeżeli radni mają pytania czy uwagi do tego sprawozdania czy inne dotyczące działalności 

zakładu opieki zdrowotnej to prosiła o zadawanie. 

 O głos poprosił Burmistrz i powiedział, że kierownik SZOZ jest pierwszy raz na sesji i 

żeby opowiedział o podjętych działaniach tak bardziej ogólnie, bo księgowa przedstawiła 

szczegóły odnośnie sprawozdania. Korzystając z obecności kierownika żeby radni usłyszeli o 

podejmowanych działaniach. 

 Kierownik Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy Pan Paweł 

Strząbała poinformował, że wykonuje obowiązki od 1 marca br. Przez pierwsze miesiące 

przyglądał się pracy ośrodka. Powiedział, że udało mu się wyremontować rejestrację. Okienko 

w rejestracji zostało poszerzone także pacjenci już nie muszą się nachylać. Przewiduje remont 

instalacji elektrycznej i odnowić urządzenia do rehabilitacji. Powiedział, że są na to pieniądze. 

Odnośnie organizacji ośrodka zdrowia powiedział, że po okresie pandemii będą zmiany w 

pobieraniu krwi będzie pobierana codziennie. Zastanawia się nad dalszą jeszcze organizacja ale 

to zależy jak skończy się pandemia, kiedy się skończy. Powiedział, że stara się aby ten ośrodek 

zdrowia był jak najbardziej przyjazny dla pacjentów. Zwrócił się do radnych, jeżeli mają jakieś 

uwagi i jeżeli uda się je wdrożyć to zostanie wdrożone. 

 Radna Jadwiga Łopatowska zapytała co będzie remontowane w rehabilitacji. 

 Kierownik powiedział, ze urządzenia do rehabilitacji były kupione piętnaście lat temu i 

niektóre są nawet starsze. W tej chwili zepsuł się laser i ten laser trzeba kupić. 

 Radni nie zabierali więcej głosu w dyskusji w związku z tym przewodnicząca 

przystąpiła do głosowania i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy za 

2019 rok. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy za 

2019 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/17/2020 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy za 2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

Następnie przewodnicząca przeczytała projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

Poinformowała, że komisja samorządowa analizowała projekt tej uchwały i wydała opinię 
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pozytywną. Na posiedzeniu komisji omawiane były te sprawy. Obecny był kierownik i główna 

księgowa. Otworzyła dyskusję w tej sprawie. 

Radni nie zabierali głosu w sprawie projektu uchwały w związku z tym przewodnicząca 

rady przystąpiła do głosowania. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/18/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy 

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Pierzchnicy została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady powołanie Rady Społecznej Samorządowego     

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy i przeczytała projekt uchwały w spawie 

powołania Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

W rejonie obejmującym sołectwa: Skrzelczyce, Górki, Maleszowa, Brody zostało zgłoszonych 

troje kandydatów tj. Miszczyk Bernarda, Rożkiewicz Sławomir, Rubak Renata. Wybór członka 

rady społecznej w tym rejonie nastąpi w pisemnym głosowaniu jawnym imiennym. Do 

przeprowadzenia głosowania pisemnego jawnego imiennego wyznaczyła komisję skrutacyjną 

w składzie radnych: Stęplowski Jan, Stępień Michał, Ogłoza Arkadiusz. 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła pisemne głosowanie jawne imienne w sprawie 

wyboru członka Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy 

w rejonie obejmującym  sołectwa: Skrzelczyce, Górki, Maleszowa, Brody i po ustaleniu 

wyników głosowania przewodniczący komisji przedstawił protokół z przeprowadzonego 

głosowania, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po przeprowadzonym głosowaniu na członka Rady Społecznej SZOZ został wybrany Sławomir 

Rożkiewicz. 

 Przewodnicząca rady przed przystąpieniem do głosowania projektu uchwały w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy 

przedstawiła cały skład rady społecznej. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie z przepisami członkowie rady społecznej nie 

otrzymują żadnego uposażenia, działalność jest całkowicie społeczna. 

Przewodnicząca rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/19/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy 

w sprawie powołania Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy  

          finansowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy dróg powiatowych i przeczytała projekt uchwały. Poinformowała, że projekt 

uchwały analizowała komisja budżetowa i po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że sytuacja z modernizacją dróg powiatowych wygląda w ten 

sposób, że władze powiatu będą zgłaszać te drogi, na które jest przygotowana dokumentacja 

ale nie będą wykonywać dokumentacji tylko gminy same muszą wskazać, które drogi chcą 

robić i dokumentację przygotowywać. Mówił, że zrobione zostało rozpoznanie w formie 

zapytanie ofertowego do projektantów na temat kosztów projektów dokumentacji. Powiedział, 

że wskazane są w projekcie uchwały odcinki dróg do przebudowy i omówił te odcinki. 

Powiedział, że są to odcinki dróg, które nie zostały zgłoszone do programów powodziowych, 

bo te drogi, które zostały zgłoszone oczekują na dofinansowanie. Ocenił, że jak się w tym roku 

zleci się projektantom to w przyszłym roku będzie dokumentacja i będzie można próbować 

zgłaszać te drogi do realizacji i pozyskania dotacji. 

Omówił również drugi projekt uchwały, który określa przygotowanie dokumentacji 

przebudowy drogi na odcinku 1,1 km w tym chodnik o długości około 0,8 km tj. od drogi jak 

skręca się na Pierzchniankę w kierunku Ujen. Przy tej drodze występuje konieczność 

wykonania chodnika szczególnie przy wzniesieniu, oczywiście po pomiarach pasa drogowego 

czy da się zaprojektować. To zadanie ujęte jest w wydatkach jednorocznych ponieważ 

mieszkańcy Pierzchnianki przeznaczyli fundusz sołecki na wykonie projektu chodnika. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy dróg 

powiatowych w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy dróg 

powiatowych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/20/2020 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie 

dokumentacji projektowej przebudowy dróg powiatowych została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy  

           finansowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej zadania 

przebudowy drogi powiatowej nr 0349T. Poinformowała, że projekt uchwały analizowała 

komisja budżetowa i po analizie wydała opinię pozytywną. Burmistrz omówił wcześniej ten 

projekt uchwały.  
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Radni nie zabierali głosu w dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej zadania 

przebudowy drogi powiatowej nr 0349T w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej zadania 

przebudowy drogi powiatowej nr 0349T stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/21/2020 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Kieleckiego na wykonanie 

dokumentacji projektowej zadania przebudowy drogi powiatowej nr 0349T została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad.10.Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy  

           finansowej dla Gminy Chmielnik. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że na poprzedniej sesji rada podjęła uchwałę na zawarcie 

porozumienia międzygminnego i na mocy tego porozumienia został złożony wniosek do 

Wojewody w imieniu trzech gmin Daleszyce, Pierzchnica, Chmielnik. Wniosek składała gmina 

Chmielnik i przeszedł on pozytywną ocenę. Burmistrz Chmielnika ma podpisać umowę z 

Wojewodą. W międzyczasie rozpisana została procedura przetargowa i w tym tygodniu ma być 

rozstrzygnięcie na organizowanie przewozu użyteczności publicznej na trasie Chmielnik, 

Pierzchnica, Kielce. Powiedział, że jest to przetarcie nowego sposobu finansowania 

komunikacji publicznej ponieważ nie włącza się do tego przedsięwzięcia miasta Kielce, chociaż 

przewoźnik musi mieć umowę na korzystanie z przystanków z miastem Kielce żeby 

przewoźnik dowoził pasażerów do Kielc a nie wysadzał na Bukówce. Mówił, że jeśli przejdzie 

wszystko pomyślnie to zamierza podjąć działania w celu uruchomienia linii użyteczności 

publicznej na pozostałych obszarach gminy tj. na jedną część Maleszowa, Brody, Górki, 

Skrzelczyce i na drugą część Podlesie, Strojnów, Wierzbie, Drugnia, Drugnia Rządowa, Osiny 

w kierunku Kielc czy Chmielnika. To przedsięwzięcie jest jakby przetrenowaniem zasad 

finansowania i jeśli by to funkcjonowało to uruchamiane byłyby inne linie, bo prawie już nic 

nie jeździ. Komunikacja się zatrzymała z tego też powodu, że uczniowie nie chodzą do szkoły, 

bo większość pasażerów stanowiła młodzież ucząca się. Powiedział, że sytuacja w przewozach 

ludzi staje się bardzo dramatyczna, przewoźnik MPK poinformował, że od 1 lipca przestaje 

jeździć ponieważ nie ma pasażerów, już teraz w weekendy nie jeździ od 1 czerwca. Mówił, że 

na tej głównej linii trzeba dopłacać żeby utrzymać tą komunikację, bo nie można dopuścić do 

tego, że nie będzie żadnej komunikacji. 

 W dyskusji w tej sprawie głos zabierali radni: Sławomir Rożkiewicz, Jadwiga 

Łopatowska, Halina Wójcik, Wiesław Kwaśniewski, Michał Stępień. Burmistrz udzielał 

wyjaśnień na głosy zabierane w dyskusji. 

Wystąpienia dyskutantów zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 
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Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Chmielnik w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Chmielnik stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/22/2020 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Chmielnik została podjęta 

jednogłośnie. 

Przewodnicząca rady zarządziła 10-minutową przerwę od  godziny 13.25 do godziny 13.35. 

Ad.11. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

            Gminy na rok 2020. Poinformowała, że do projektu uchwały radni otrzymali 

autopoprawkę Burmistrza, którą radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Przeczytała 

brzmienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020. Dodała, że 

projekt uchwały analizowała komisja budżetowa i po analizie wydała opinię pozytywną. 

Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację o zmianach w budżecie i o 

autopoprawce. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się 

plan dochodów o kwotę 69 900 zł i zwiększa się plan wydatków o kwotę 218 900 zł. Omówił 

poszczególne zmiany w planie dochodów określone załącznikiem Nr 1 do projektu uchwały  

i w planie wydatków określone załącznikiem Nr 2 do projektu uchwały. Omówił również  

zmiany w pozostałych załącznikach projektu uchwały, a mianowicie w załączniku Nr 3 Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku, w załączniku 

Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2020r. i w załączniku Nr 5 Plan przychodów i rozchodów 

budżetu w 2020r. Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami zostanie pokryta wolnymi 

środkami pochodzącymi z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych.  Wyjaśnił czym 

spowodowana jest autopoprawka do zmian w budżecie i omówił jakie zmiany wprowadza się 

autopoprawką. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy   

na rok 2020 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XVI/23/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2020-2035. Przeczytała projekt uchwały i poinformowała, że projekt uchwały 
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analizowała komisja budżetowa i wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i 

Gminy o krótką informację w sprawie przedłożonego projektu. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej są identyczne ze zmianami omówionymi w uchwale budżetowej dlatego 

nie będzie tego powtarzał. Przybliżył tylko podstawowe wartości jakie ulegają zmianie, które 

określone zostały w objaśnieniach do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2035 w 

załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

 Radna Halina Wójcik zapytała w sprawie budowy ujęcia wody w Skrzelczycach, na 

której działce będzie to realizowane skoro nie na tej co planowany był wykup. 

 Burmistrz powiedział, że druga lokalizacja budowy ujęcia wody to jest w tym miejscu 

gdzie był stary plac zabaw w Skrzelczycach koło szkoły. Powiedział, że grunt jest gminy i nie 

trzeba wykupywać. Sieć wodociągowa jest blisko i łatwo byłoby podłączyć. Wstępne analizy 

wskazują, że powinny być tam źródła wody na głębokości około 40-50 m. Czy będzie tam woda 

to mapy geologiczne wskazują, że powinna być, a czy faktycznie będzie to potwierdzi odwiert 

studni. W odległości 150 mb jest odwiert studni, który na początku lat sześćdziesiątych 

poprzedniego wieku był wykonany i złoża wody są udokumentowane. Fachowiec od 

wodociągów twierdzi, że w takiej niedużej odległości powinna być taka sama woda. Tamta 

studnia ma odwiert na głębokość 40m ale fachowiec zaleca odwiert na około 60-70 mb.  

Na pytanie czy zostanie zabrana jakaś część terenu powiedział, że na pewno będzie zabrana i 

ogrodzona. Przy okazji będą te garaże uporządkowane, jest to niedaleko drogi także wykonanie 

dojazdu nie będzie generować dodatkowych kosztów. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 w związku 

z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XVI/24/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pierzchnica na lata 2020-2035 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13.Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie realizacji przez Gminę  

             Pierzchnica Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2020. Poinformowała, że 

projekt uchwały analizowała komisja samorządowa i wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Kierownika ośrodka pomocy społecznej o krótką informację w sprawie projekcie uchwały. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy Pani Kamila 

Jurek poinformowała, że Program Opieka wytchnieniowa jest programem ogłoszonym przez 

Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Jest to program skierowany do opiekunów 

osób niepełnosprawnych w tym dzieci niepełnosprawnych. Wnioskując o środki do realizacji 

tego programu założono udzielenie wsparcia trzem rodzinom z dziećmi niepełnosprawnymi. 
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Realizację programu nakierowano na rodziny z dziećmi niepełnosprawnymi. W programie 

założono wsparcie w wymiarze 20 godzin miesięcznie na każdą rodzinę.  

Na zadawane pytania przez radnych Kierownik udzielała wyjaśnień jak będzie przebiegać 

organizacja i realizacja programu. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie realizacji przez Gminę 

Pierzchnica Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2020 w związku z tym 

przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie realizacji przez Gminę 

Pierzchnica Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2020 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XVI/25/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie realizacji przez Gminę Pierzchnica Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 

2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14.Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  

             sprzedaż nieruchomości w Gumienicach. Poinformowała, że projekt uchwały 

analizowała komisja budżetowa i po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza 

o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to działka o powierzchni 4 ary, na której jest 

usytuowany nadajnik Polkomtela koło cmentarza na Maleszówkach. Jest zainteresowanie 

zakupem tej działki. Zlecona została wycena dla rzeczoznawcy ale wstępna oferta wynosi 340 

tys. zł. a może być wyższa. Mówił, że pieniądze są potrzebne do realizacji różnych inwestycji 

na wkłady własne i gdyby udało się spieniężyć tą nieruchomość to ułatwiłoby realizację 

zaplanowanych przedsięwzięć. 

 Radny Piotr Cendrowski zapytał kto jest zainteresowany zakupem tej działki. 

 Burmistrz poinformował, że wpłynęła wstępna oferta od firmy z Gdańska, która zajmuje 

się skupem takich terenów pod wieżami i następnie je wydzierżawia. Firma oferuje stukrotność 

czynszu, który wynosi 3400 zł miesięcznie. Działka będzie sprzedana w przetargu i firma, która 

wydzierżawia Polkomtel może przystąpić do przetargu. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w Gumienicach w związku z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości w Gumienicach stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XVI/26/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Gumienicach została podjęta 

jednogłośnie. 
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Ad.15.Przewodnicząca rady poinformowała, że  komisja skarg, wniosków i petycji skierowała  

           projekt uchwały pod obrady rady dotyczący skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Pierzchnica. Przeczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta 

i Gminy Pierzchnica. Zwróciła się do radnych czy ma ktoś w tej sprawie uwagi. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XVI/27/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad.16.Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały skierowany przez komisję skarg,  

           wniosków i petycji w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego. Zapytała radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w 

sprawie projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie 

publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego w związku z tym 

przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XVI/28/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.17.Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały skierowany przez komisję skarg,  

           wniosków i petycji w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym Stop 

zagrożeniu zdrowia i życia. Zapytała radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zwrócił się o wyjaśnienie co w tej petycji było zawarte o 

co tam chodzi. 

 Burmistrz poinformował, że na komisji skarg wniosków i petycji była ta sprawa 

analizowana. Petycja nie spełnia kryteriów formalno-prawnych i z tych przyczyn nie podlega 

rozpatrzenia. Dotyczy to technologii 5G. Powiedział, że samorząd nie jest w stanie ocenić czy 

5G jest korzystne czy niekorzystne. W tej sprawie muszą się wypowiedzieć specjaliści i 

przeprowadzić badania. 

 W dyskusji w tej sprawie zabierali głos radni: Michał Stępień, Sławomir Rożkiewicz. 
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Wystąpienia radnych zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie 

publicznym Stop zagrożeniu zdrowia i życia w związku z tym przewodnicząca poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

interesie publicznym Stop zagrożeniu zdrowia i życia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XVI/29/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym Stop zagrożeniu zdrowia i życia została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.18.Wolne wnioski. 

 Radna Malwina Wrona zapytała w sprawie przebudowywanej drogi Pierzchnica-

Skrzelczyce czy będą robione rowy przy tej drodze. 

Na przysiółku Chebzie przy drodze gminnej jest zatkany rów. Mówiła, że było to zgłaszane i 

nie jest zrobione. 

Zapytała o remont świetlicy w Skrzelczycach na czym on polega. 

 Koło placu zabaw przy ulicy Żeromskiego jest tablica informacyjna w bardzo złym 

stanie i należałoby ja wymienić na nową. 

Mieszkaniec ulicy Szkolnej robi remont budynku i chciał wynieść układ pomiarowy na 

zewnątrz budynku i pytał go jaka jest sytuacja z tym. Odpowiedział, że wie, że cała ulica ma 

być okablowana i niech się wstrzyma. Zapytał czy Burmistrz wie coś w tym temacie. 

 Radny Sławomir Rożkiewicz mówił, że w związku z panującą pandemią 

prawdopodobne jest, że od nowego roku szkolnego nauka będzie się odbywać nadal w formie 

online dlatego ważne jest żeby jakość internetu na terenie gminy była na tyle dobra żeby dzieci 

mogły korzystać. Powiedział, że z tego co wie to przebiegają przewody światłowodowe. Pytał 

czy jest taka możliwość i czy będzie żeby można skorzystać z tego internetu, czy jest planowane 

uruchomienie dostępu do takiego internetu na terenie gminy dla mieszkańców. 

 Radna Kamila Adamczyk zgłosiła, że na drodze gminnej do Wierzbia jak się skręca od 

strony Strojnowa na tej krzyżówce są doły i na zakręcie przed samym Wierzbiem zaraz przed 

początkiem nowej drogi też, że nie ma gdzie ominąć. 

 Radna Joanna Litwin zapytała na jakim etapie jest realizacja projektu drogi Osiny-

Lizawy. 

 Radny Michał Stępień przypomniał o wymianie uszkodzonych elementów na placach 

zabaw. 

Zwrócił uwagę na koszenie poboczy przy drogach powiatowych, szczególnie przy 

skrzyżowaniach jest trawa wysoka i może dojść do nieszczęścia. 

 Radny Jan Stęplowski mówił, że prosił na posiedzeniu komisji żeby zgłosić do powiatu 

odcinek drogi przed Szczecnem co są dziury w drodze i wycięcie krzaków przy tej drodze. Pytał 

czy podjęte zostały w tej sprawie jakieś działania. 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz. 

Odnośnie drogi Pierzchnica – Skrzelczyce na odcinku przez las rowy są czyszczone natomiast 

dalej nie było przewidziane odtworzenie rowów, bo ich tam nie było. Będzie tylko wykonane 

odwodnienie, bo jest wykonany przepust w poprzek drogi i musi być zrobione odprowadzenie 

wody żeby nie stała w rowie. 

Odnośnie wyczyszczenia rowu na Chebziu sprawdzi ten temat na jakim etapie jest skoro było 

zgłaszane. 

Odnośnie remontu świetlicy położone są nowe płytki na korytarzu, w dawnym pokoju 

nauczycielskim i szatni. Będzie wymiana  wszystkich drzwi oraz malowanie. Będzie również 

doprowadzenie wody i odprowadzenie do kanalizacji w jednej sali. Ten remont jest 

wykonywany własnymi siłami. 

Odnośnie tablicy ogłoszeniowej koło placu zabaw zostanie zlecone wykonanie tablicy i jeżeli 

jest mocno zdewastowana zostanie wymieniona. 

Odnośnie budowy instalacji elektrycznej w ulicy szkolnej  powiedział, że nie wie jak będzie, 

bo inwestycję realizuje zakład energetyczny. Mają swoje plany, część jest jeszcze na etapie 

projektowania. Powiedział, że nie wie czy to będą robić oddzielnie czy kompleksowo i na jakim 

jest etapie. 

Odnośnie nauki w szkole online powiedział, że zdania są podzielone, bo coraz więcej osób 

apeluje aby nauka odbywała się w sposób tradycyjny. Internet światłowodem doprowadzony 

jest do szkoły w Pierzchnicy jak i do szkoły w Drugni. Na jakim jest to etapie powiedział, że 

nie odpowie, bo gmina nie ma wpływu na realizację tego przedsięwzięcia. Rozbudową sieci 

zajmował się Urząd Marszałkowski. Doprowadzono do gmin światłowód i dalej 

rozprowadzenie utknęło, bo brak jest finansowania. 

Odnośnie wybojów w drodze gminnej do Wierzbia zwrócił się do radnej żeby zgłosiła tą sprawę 

bezpośrednio do pracownika Kaczmarka i to co jest w drodze gminnej zostanie 

wyremontowane przez gminę a to co w drodze powiatowej przekazane zostanie do powiatu. 

Odnośnie projektu drogi Osiny Lizawy powiedział, że wystąpiono do Ministerstwa 

Infrastruktury na wyrażenie zgody na odstąpienie od budowy kanału technologicznego, bo 

celowość budowy tam kanału jest mocno wątpliwa. Przepis stanowi, że można dopiero odstąpić 

od projektowania jeżeli Minister Infrastruktury wyrazi na to zgodę. Powiedział, że gdyby nie 

ten kanał technologiczny to temat projektu był by już zamknięty. 

Kwestia naprawy urządzeń na placach zabaw powiedział, że wiele placów zabaw ma poważne 

uszczerbki. Wykonane wstępne kosztorysy do napraw to jest na ponad 20 tys. zł wycenione. 

Odnośnie koszenia poboczy dróg powiatowych powiedział, że standardowo zostanie 

skierowane wystąpienie do powiatu i albo zostanie uwzględniony postulat albo zostanie 

odłożony. 

Odnośnie remontu drogi do Szczecna pismo do powiatu zostało wysłane w tej sprawie ale nie 

wiadomo jaki będzie skutek. 

 Burmistrz powiedział, że korzystając z okazji chce zasięgnąć opinii radnych co robić z 

dożynkami, bo nie ma w tej sprawie decyzji. Powiedział, ze zgodnie z przepisami jest 

możliwość organizowania spotkań do 150 osób  oczywiście w reżimie sanitarnym - maseczki, 

odległości. Zapytał jak radni widzą ten temat. Na spotkaniu sołtysi wyrazili stanowisko żeby 

nie robić dożynek w tym roku. 
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 Radni wyrażali zdania żeby nie organizować w tym roku dożynek, bo pandemia 

koronawirusa jeszcze się nie skończyła, ciągle są nowe ogniska zakażenia i jest to zbyt duże 

ryzyko.  

 Burmistrz powiedział, że poinformuje społeczność, że dożynki w tym roku nie będą 

organizowane. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i 

zamknęła szesnastą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy. 

Sesja zakończyła się o godzinie 14.50. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

(-)Maria Łopatowska 

 


